
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 22 luty  2022 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Sekretarz, Skarbnik,  Lekarze Samsonow. Na 

podstawie listy obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100 

% Sekretarzem komisji został Piotr Łukaszewski.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2022-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

c. połączenia Gminnego Ośrodka Kultury w Biskupcu i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Biskupcu, 

d. nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Biskupiec środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2023 roku,  

e. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela zatrudnionych 

 w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Biskupiec, 

f. określenia programu opieki nad  zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na  terenie Gminy Biskupiec  w 2022 r.   

g. zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu,  



 

h. wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości, stanowiącej 

własność Gminy Biskupiec, położonej w miejscowości Wielka Tymawa, obręb 

geodezyjny Wielka Tymawa, gmina Biskupiec, 

i. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego ” Korpus Wsparcia Seniorów” w 

Gminie  Biskupiec na  2022 rok,   

j. wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

i wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Biskupiec,  

k. zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi, 

l. dokonania zmiany w treści uchwały: Nr XXII/275/16 z dnia 4 lipca 2016 r. w 

sprawie częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Biskupiec,  

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało za przyjęciem porządku obrad   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji   

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

 Wójt Arkadiusz  Dobek, zabrał głos i przywitał obecnych na komisjach wspólnych 

lekarzy Samsonow pracujących w Ośrodku Zdrowia w Biskupcu od 2019 roku. Powodem 

obecności lekarzy na komisjach wspólnych jest propozycja przejęcia Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Biskupcu w Niepubliczny Zakład Opieki  

Zdrowotnej. Wójt poprosił, aby lekarze przedstawili jak wyglądałaby opieka zdrowotna 

pacjentów oraz  jak wyglądałyby usługi  po ewentualnym  przekształceniu ośrodka na 

Niepubliczny Zakład Opieki  Zdrowotnej, jak wyglądałaby sytuacja  z obecnym personelem 

tam pracującym.  

Wójt  zapytał czy w momencie  przejęcia ośrodka nie pogorszyłby się usługi.  

Pani doktor Samsonow odpowiedziała, że na pewno jakość usług się nie pogorszy, 

chcielibyśmy, aby  ośrodek był  czynny  od  8 do 18 codziennie, planujemy  całodobową opiekę,  

chcielibyśmy przyjąć lekarzy rezydentów. Pani doktor, dodała,  że będziemy chcieli poszerzyć 

zakres badań i  zakupić sprzęt do badań usg oraz mikroskop do badania ucha i oka.   



Wójt czy te usługi będą refundowane?  

Pani doktor odpowiedziała, że my byśmy chcieli, aby było refundowane, ale to zależy czy 

będzie kontrakt z NFZ.  

Wójt  wiemy, że  jest  problem  ze  zalezieniem  lekarzy do pracy.  

Pani doktor odpowiedziała, że w ośrodku musi  być sprzęt,  to  wtedy lekarze będą chętni do  

pracy, trzeba  mieć zaplecze lekarze są  skłonni  przyjechać  jeśli  uda się pozyskać kontrakt  to 

zawsze ktoś przyjedzie. Pani doktor-dodała, że  jeśli chodzi  o personel to  nie ma  mowy, aby  

zmniejszać personel, dobrze nam się  tu pracuje, znamy ludzi. Chcielibyśmy, działać 

proaktywnie, wyjść do pacjentów  starszych i niepełnosprawny, spotkać się z nimi, ustalić jakie 

mają problemy socjalne i domowe, ustalać z nimi plan wizyt. Chcemy, aby pielęgniarki  

podnosiły  swoje  kompetencje. Pani doktor dodała, że chcielibyśmy wyposażyć ośrodek w  

elektryczną słuchawkę.  

Radna Pani Małgorzata Szustak zapytała czy ośrodek zdrowia w Łąkarzu też byłby 

przekształcany na  Niepubliczny  Zakład Opieki Zdrowotnej.  

Pani Doktor  Samsonow odpowiedziała, że  też.  

Radny  Jerzy  Leśniewski  zapytał jaka jest  szansa, że  to  wszystko zrefundują NFZ.    

Radny Jerzy Dembek jak ja słucham wypowiedzi Pani doktor to  widzę wielką życzliwość. 

Radny  Dembek dodał, jeśli  ośrodek  zostanie  przekształcony to, żeby nie zdarzyło się  tak, że  

będzie funkcjonował 3  dni państwowo, a 2  dni  prywatnie. 

Radny Stanisław Czajka  zapytał, czy  gdyby doszło  do  sytuacji  prowadzenia  Niepublicznego  

Zakładu Opieki  Zdrowotnej to byście w  dalszym ciągu dojeżdżali  z  Grudziądza  do Biskupca..  

Pan Doktor, odpowiedział, że  nie kupilibyśmy  tu  dom.  

Radny Stanisław  Czajka  czy laboratorium tu by zostało. Pani doktor odpowiedziała, że tak. 

Radny  Stanisław Czajka dodał, że ciężko jest się  dostać do ginekologa  i neurologa dobrze 

byłoby, zmienić częstotliwość obsługi  w  ośrodku.  

 Radny Jerzy  Dembek  odpowiedział  ostatnio Pan Radny Czajka jak było spotkanie z 

radnymi i odbyło się  było glosowanie w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej, to Pan Radny  się  

wstrzymał- bo tak  najlepiej,  a wszyscy byli za.  

 Radny Stanisław Czajka odpowiedział czy Pan chce, żebyśmy spotkanie  się w sądzie, 

Pan Dembek jest człowiekiem nieobliczalnym. Radny Stanisław Czajka dodał, ostatnio  

mieliśmy, spotkanie,  ale  to  było,  nie  wiążące glosowanie, więc  dlaczego mam  podnosić 

rękę ze  jestem  za.  Radny  Stanisław Czajka  dodał, że nie życzy  sobie takich  wypowiedzi.    



 Radny Piotr Łukaszewski dodał, że proponuje zakończyć tą dyskusję, bo to  jest  szopka, 

ale nie  róbmy szopki  jak kto głosował,  ja jestem daleki od bronienia  Pana Stanisława, ale  to 

była pierwsza  rozumowa  i nikt nie wiedział o co chodzi.   

Radny Piotr Łukaszewski-Jurek pohamuj się Radny Kazimierz Zalewski zapytał, czy 

państwowo lekarze znacie budżet ośrodka zdrowia.  

lekarze  odpowiedzieli, że  nie znają. Wójt odpowiedział, że  każdy pacjent  ma swój mnożnik, 

jeśli państwo przejmą ośrodek to będą  musieli  zawrzeć umowy z NFZ, budżet  zależy od  ilości  

pacjentów, przez 8 lat ośrodek nie był na minusie. Radny Kazimierz Zalewski zapytał czy 

lekarze są pewni, że personel będzie chciał się dostosować i podnosić  kwalifikacje.  

Pani doktor odpowiedziała, że  raczej nie  będzie z tym problemu.  

Wójt poinformował, że  została  otwarta oferta  przetargowa na  remont drogi  na  ul. Jesionowej 

koszt 650 tyś złotych.  

Wójt poinformował, że Urząd otrzymał, dofinansowanie  na  usuwanie folii  rolniczych. 

Radny  Damian Tudek  zapytał  czy od  nowa   trzeba  będzie  składać  deklarację.    

Wójt  -  odpowiedział, że od nowa.  

Wójt  poinformował, że  można  też  składać wnioski o usuwanie  azbestu. 

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych      

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-

2033 

Pani  Skarbnik  Beata  Dudalska omówiła projekty uchwal.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku jawnego głosowania w obecności radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033, 

b. uchwalenia  zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono  

W wyniku jawnego głosowania w obecności radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia  zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok, 

c. połączenia Gminnego Ośrodka Kultury w Biskupcu i Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Biskupcu, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 



W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła  

projekt uchwały w sprawie  

Wyszedł  Andrzej Plichta  - nie głosował 

d. nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Biskupiec środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2023 roku,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie  

Wyszedł Andrzej Plichta  - nie  głosował   

e. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Biskupiec 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Biskupiec 

f. określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na  terenie Gminy Biskupiec  w 2022 r.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie określenia programu opieki nad  zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt na  terenie Gminy Biskupiec  w 2022 r.   

g. zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu  



h. wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości, stanowiącej własność 

Gminy Biskupiec, położonej w miejscowości Wielka Tymawa, obręb geodezyjny Wielka 

Tymawa, gmina Biskupiec. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości, 

stanowiącej własność Gminy Biskupiec, położonej w miejscowości Wielka Tymawa, obręb 

geodezyjny Wielka Tymawa, gmina Biskupiec. 

i. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego ” Korpus Wsparcia Seniorów ” w Gminie  

Biskupiec na  2022 rok,   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego ”Korpus Wsparcia 

Seniorów” w Gminie  Biskupiec na  2022 rok,   

j. wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Biskupiec,  

  Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Biskupiec 

k. zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi, 



l. dokonania zmiany w treści uchwały: Nr XXII/275/16 z dnia 4 lipca 2016 r. w sprawie 

częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez 

właścicieli nieruchomości na terenie gminy Biskupiec,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie dokonania zmiany w treści uchwały: Nr XXII/275/16 z dnia 4 lipca 

2016 r. w sprawie częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Biskupiec,  

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady Gminy 

 

       Anna Linowiecka                       Kazimierz  Zalewski 

 

 


